

ՑՈՒՑՈՒՄՆԵՐ

Կենսաբանական ակտիվ սննդային հավելումներ

«ՍԼԱԲԻԼԱՔՍ»

ՕՇԱՐԱԿ ԼՈՒԾՈՂԱԿԱՆ

Խորհուրդ է տրվում օգտագործել որպես թույլ լուծողական և աղիքային միկրոֆլորայի հավասարակշռությունը պահելու միջոց: Նաև՝

- փորկապության ժամանակ (ներառյալ քրոնիկ),
- թուրքի, անալ ճեղքերի, պրոկտիտի ժամանակ կղանքը փափկացնելու համար,
- աղիքային ատոնիայի դեպքում,
- աղիներից գազերի դուրս բերման համար,
- աղիքային միկրոֆլորայի բարելավման համար,
- հաստ աղիքի դատարկման համար ռենտգեն և այլ ախտորոշիչ հետազոտություններից առաջ:

Կիրառման ոլորտ՝ խորհուրդ է տրվում օգտագործել որպես կենսաբանորեն ակտիվ սննդային հավելում՝ ֆլավոնոիդների, B սիտոստերինի, լուծվող սննդային մանրաթելերի և վիտամին C-ի լրացուցիչ աղբյուր:

Կիրառման եղանակը՝ օգտագործելուց առաջ թափահարել: Օշարակն օգտագործել քնելուց առաջ: Մեծահասակներին և 14 տարեկանից բարձր երեխաներին օգտագործել 10-30մլ: Ընդունման տեւողությունը՝ 2-4 շաբաթ: Անհրաժեշտության դեպքում կուրսը թույլատրվում է կրկնել:

Օգտագործելուց առաջ խորհրդակցել բժշկի հետ: Կարող են օգտագործել նաև բուսակերները և դիաբետիկները:

Չի համարվում դեղամիջոց:

Բաղադրություն՝ սև սալորի և թզի պտուղների հյութեր, հոռոմսամիթի սերմերի և սեննայի տերևների ջրային թուրմեր, բնական մեղր, ասկորբինաթթու (վիտամին C), նատրիումի բենզոատ, կալիումի սորբատ, լիմոնաթթու, գուարան մաստիկ:

Սալորաչրի հյութ - գործում է որպես մեղմ լուծողական, խթանում է հաստ աղիքի մկանների աշխատանքը, նորմալացնում է մարսողական համակարգը, մեծացնում է ստամոքսափայտի արտազատումը: Սալորաչրի բաղադրությունը ներառում է պեկտիններ, մանրաթելեր, սորբիտոլ և օրգանական թթուներ: Մանրաթելերն օգնում են մեծացնել կղանքի ծավալը, սորբիտոլը հեղուկը ներգրավում է աղիների մեջ՝ փափկացնելով կղանքը, իսկ օրգանական թթուները խթանում են աղիների գալարակծկումը: Բոլորը միասին նպաստում են աղիների շարժման հեշտացմանն ու արագացմանը: Պեկտինները և մանրաթելերը, որոնք սալորաչրի մաս են կազմում, հանդիսանում են աղիքային նորմալ միկրոֆլորայի սնուցման հիմք: Օգտակար միկրոֆլորայի աճի և վերարտադրության պահպանումը կարևոր է կղանքի բնույթն ու հաճախականությունը նորմալացնելու համար: Բացի այդ, նորմալ աղիքային միկրոֆլորան ունի իմունոգեն և պաշտպանիչ ազդեցություն. այն արգելակում է պաթոգեն աղիքային միկրոֆլորայի աճը, անջատում է նյութեր, որոնք դադարեցնում են պաթոգեն բակտերիաների և սնկերի աճը ու նպաստում են լիմֆոցիտների հասունացմանը:

Թզի հյութ - պարունակում է պեկտին, որը գործում է որպես մեղմ լուծողական միջոց աղիների անբավարար շարժման և փորկապության դեպքում: Դրա արդյունավետությունն ապահովվում է բջջանյութի և պեկտինի բարձր պարունակությամբ: Դրանում պարունակվող բջջանյութը (լուծվող սննդային մանրաթել) օգնում է մաքրել ստամոքսը և նվազեցնել օրգանիզմի թունավորումը կուտակված թափոնների ազդեցությունից: Մանրաթելն ունի պատող ազդեցություն աղիների պատերի վրա: Հենց

մանրաթելի շնորհիվ է օրգանիզմը մաքրվում կղանքից: Այն նաև պարունակում է B, C և PP խմբերի վիտամիններ, կարոտինոիդներ, սպիտակուցներ, ճարպեր, կիտրոնաթթուներ և խնձորաթթուներ: Այս բոլոր նյութերն ու տարրերն անհրաժեշտ են մարդու օրգանիզմի լիարժեք գործունեության համար:

Սեննայի տերևներ - բուսական ծագում ունեցող լուծողական միջոց են: Սեննայի տերևները պարունակում են դիանտրոն գլիկոզիդներ (մոտ 3%)՝ սեննոզիդներ: Խթանում են հաստ աղիքի գալարակծկումները, առաջացնում են նորմալ կղանք՝ ընդունելուց 8-10 ժամ հետո: Ընտրովի գործում են հաստ աղիքի վրա, վերականգնում են աղիների բնականոն գործունեությունը, կախվածություն չեն առաջացնում և չեն ազդում մարսողության վրա: Երկարատև օգտագործման դեպքում սեննան թունավոր ազդեցություն չի ունենում օրգանիզմի վրա, չի առաջացնում հետագա փորկապություն, գործում է մեղմ, անցավ և դանդաղ:

Հոռոմսամիթի սերմեր - վերացնում են մկանների սպազմը, փքվածության և աղիքային կոլիտի ախտանիշները: Նորմալացնում են աղեստամոքսային տրակտի աշխատանքը, անհետանում են այրոցն ու ռեֆլյուքսը, վերանում է փորկապությունը:

Բնական մեղր և ասկորբինաթթու - օգնում են օրգանիզմին ավելի լավ կլանել սպիտակուցները, երկաթը և մի շարք վիտամիններ, մասնակցել նյութափոխանակության գործընթացներին և բարձրացնել օրգանիզմի պաշտպանունակությունը: Խորհուրդ է տրվում ավելացած ֆիզիկական և մտավոր ծանրաբեռնվածության և սթրեսի դեպքում:

Հակացուցումներ՝ խորհուրդ չի տրվում օգտագործել սննդային հավելումների բաղադրիչների նկատմամբ անհատական անհանդուրժողականության դեպքում:

Պահպանման պայմաններ՝ պահել չոր, մութ, 25°C-ից ոչ ավելի ջերմաստիճանում, երեխաների համար անհասանելի վայրում: Բացված շիշը պահել սառնարանում մեկ ամսից ոչ ավելի:

Պահպանման ժամկետ՝ 24 ամիս: Չօգտագործել պահպանման ժամկետի ավարտից հետո:

Բացթողնման ձև՝ 200 մլ մուգ ապակե շիշ:

ՏՊ AM 41364108.8915-2022

ԱՊԳ AM.01.07.01.003.R.000626.06.22 առ 29.06.2022թ.

Արտադրող/սպառողներից պահանջներ ընդունող կազմակերպություն՝ «ԷՍԿՈ-ՖԱՐՄ» ՍՊԸ,
Հայաստանի Հանրապետություն, 0079, ք. Երևան, Նոր Նորքի 5-րդ զանգված, Միկոյան 13 փող.
www.escopharm.am

ИНСТРУКЦИЯ
Биологически активная добавка к пище
«СЛАБИЛАКС»
сироп слабительный.

Рекомендуется принимать для поддержания баланса кишечной микрофлоры как мягкое слабительное средство.

при запорах (в том числе хронических),

для нормализации стула при геморрое, анальных трещинах, проктите,

при атонии кишечника,

для высвобождения газов из кишечника (ветрогонный эффект),

для нормализации микрофлоры кишечника,

для опорожнения толстой кишки перед рентгенологическими и другими диагностическими исследованиями.

Область применения: рекомендуется в качестве биологически активной добавки к пище – дополнительного источника флавоноидов, В-ситостерина, растворимых пищевых волокон и витамина С.

Рекомендации по применению: перед применением взболтать. Принимать перед сном. Детям старше 14 лет и взрослым принимать по 10-30мл. Продолжительность приема – 2-4 недели. При необходимости прием можно повторить.

Перед употреблением необходимо проконсультироваться с врачом.

Можно использовать вегетарианцам и диабетикам.

Состав: сок из плодов чернослива и инжира, водный настой семян фенхеля и листьев сенны, мед натуральный, аскорбиновая кислота (витамин С), натрий бензойнокислый, калия сорбат, лимонная кислота, гуаровая камедь.

Сок чернослива - действует как мягкое слабительное, стимулируя мускулатуру толстой кишки, нормализует работу системы пищеварения, повышает секрецию желудочного сока.

В состав чернослива входят пектины, клетчатка, сорбитол и органические кислоты. Клетчатка способствует увеличению объёма каловых масс, сорбитол притягивает в просвет кишечника жидкость, размягчая стул, а органические кислоты стимулируют перистальтику. Всё вместе способствует облегчению и ускорению опорожнения кишечника. Пектины и клетчатка, входящие в состав чернослива, являются субстратом для питания нормальной кишечной микрофлоры. Поддержание роста и размножение полезной микрофлоры важно для нормализации характера и частоты стула. Помимо этого, нормальная микрофлора кишечника обладает иммуногенным и защитным действиями: подавляет рост патогенной микрофлоры кишечника, выделяет вещества, останавливающие рост болезнетворных бактерий и грибов, способствует созреванию лимфоцитов.

Сок инжира - содержит пектин, который действует как мягкое слабительное при недостаточно активной работе кишечника и запорах. Его эффективность обеспечивается высоким содержанием в нём клетчатки и пектинов. Содержащаяся в нём клетчатка (растворимых пищевых волокон) способствует очищению желудка и понижению интоксикации организма от действия накопившихся отходов. Клетчатка оказывает обволакивающее действие на стенки кишечника и запускает его моторику. Именно благодаря клетчатке происходит очистка организма от каловых масс. Также в его состав входят витамины группы В, С и РР, каротиноиды, белки, жиры, лимонная и яблочная кислоты. Все эти вещества и элементы необходимы для полноценного функционирования человеческого организма.

Листья сенны - слабительное средство растительного происхождения. В листьях сенны содержатся диантроновые гликозиды (около 3%) - сеннозиды. Стимулируют перистальтику толстой кишки, вызывают нормальный стул через 8-10 ч после приема. Избирательно действуют на ободочную кишку, восстанавливают нормальное функционирование кишечника, не вызывают привыкания и не влияют на пищеварение. При длительном применении сенна не оказывает токсического действия на организм, не вызывает последующих запоров, действует мягко, безболезненно и медленно.

Семена фенхеля - снимают мышечный спазм, устраняют симптомы метеоризма, вздутие живота и кишечных колик. Нормализуется работа желудочно-кишечного тракта, пропадает изжога и рефлюкс, проходят запоры.

Натуральный мед и аскорбиновая кислота - помогают организму лучше усваивать белки, железо и ряд витаминов, принимают участие в обменных процессах и повышают защитные силы организма.

Рекомендуются при повышенных физических и умственных нагрузках и стрессах.

Не является лекарством.

Противопоказания: не употреблять при индивидуальной непереносимости компонентов БАД.

Условия хранения: при температуре не выше 25°C, в сухом, защищенном от света и недоступном для детей месте. Вскрытый флакон хранить в холодильнике не больше месяца.

Срок годности: 24 месяца. Не использовать после истечения срока годности.

Форма выпуска: 200 мл флакон из темного стекла.

ТУ: АМ 41364108.8915-2022

СГР АМ.01.07.01.003.Р.000626.06.22 от 29.06.2022

Изготовитель (производитель) / Организация, принимающая претензии от потребителей:

ООО «ЭСКО - ФАРМ», Республика Армения, 0079, г. Ереван, V Нор Норкский массив, ул. Микояна 13.

www.escopharm.am

INSTRUCTION

Dietary food supplement

“Slabilax”

laxative syrup

Recommended for maintaining the balance of the intestinal microflora as a mild laxative.

- for constipation (including chronic),
- to normalize the stool with hemorrhoids, anal fissures, proctitis,
- for intestinal atony,
- to release gases from the intestines (carminative effect),
- to normalize the intestinal microflora,
- for emptying the colon before x-ray and other diagnostic studies.

Area of application: Recommended as a dietary food supplement - an additional source of flavonoids, B-sitosterol, soluble dietary fiber and vitamin C.

Directions on Usage: Shake before use. Take before sleep. Children over 14 years of age and adults should take 10-30 ml of syrup. The duration of admission is 2-4 weeks. If necessary, the reception can be repeated.

It is necessary to consult a doctor before use.

It can be used by vegetarians and diabetics.

Ingredients: juice of prunes and figs, aqueous infusion of fennel seeds and senna leaves, natural honey, ascorbic acid (vitamin C), sodium benzoic acid, potassium sorbate, citric acid, guar gum.

Prune juice - acts as a mild laxative, stimulating the muscles of the colon, normalizes the digestive system, increases the secretion of gastric juice. Prunes contain pectin, fiber, sorbitol and organic acids. Fiber helps to increase the volume of stools, sorbitol attracts liquid to the intestinal lumen, softening stools, and organic acids stimulate peristalsis. Altogether, it helps to facilitate and accelerate bowel emptying. Pectin and fiber in prunes are a substrate for the nutrition of normal intestinal microflora. Maintaining the growth and multiplication of beneficial microflora is important for normalizing the nature and frequency of bowel movements. In addition, normal intestinal microflora has immunogenic and protective effects: inhibits the growth of pathogenic intestinal microflora, secretes substances that stop the growth of pathogenic bacteria and fungi, promotes the maturation of lymphocytes.

Fig juice - contains pectin, which acts as a mild laxative for underactive bowels and constipation. Its effectiveness is due to its high content of fiber and pectin. It contains fiber (soluble dietary fiber) helps to cleanse the stomach and reduce body intoxication from the action of accumulated waste. Fiber has an enveloping effect on the walls of the intestine and triggers its motility. It is because of the fiber cleanses the body of feces. It also includes vitamins B, C and PP, carotenoids, proteins, fats, citric and malic acids. All these substances and elements are necessary for proper functioning of the human body.

Senna leaves - laxative originating from plants. Senna leaves contain dianthrone glycosides (about 3%) - senosides. Stimulates peristalsis of the large intestine, causing normal bowel movement in 8-10 hours after admission. Selective action on the colon, restoring normal bowel function, are not addictive and do not affect digestion. When prolonged use senna has no toxic effect on the body, does not cause further constipation, and acts gently, painlessly and slowly.

Fennel seeds - relieve muscle spasm, eliminate symptoms of flatulence, bloating and intestinal colic. Gastrointestinal tract is normalized, heartburn and reflux disappear, constipation goes away.

Natural honey and ascorbic acid - help the body to better absorb proteins, iron and several vitamins and take part

in metabolic processes and enhances the body's defense mechanisms. Recommended for increased physical and mental exertion and stress.

This product is not medicine.

Contraindications: Do not use in case of individual intolerance to bioactive supplement components.

Storage conditions: at a temperature not exceeding 25 ° C, in a dry, protected from light space and out of reach of children. Opened bottle should be kept in the refrigerator for not more than a month.

Shelf life: 24 months. Do not use after the expiration date.

Product form: 200 ml bottle of dark glass.

TU: AM 41364108.8915-2022

SGR AM.01.07.01.003.R.000626.06.22 or 29.06.2022

Manufacturer (manufacturer) / Organization accepting claims from consumers:

“ESCO-PHARM” LLC, Republic of Armenia, 0079, Yerevan, Nor Nork Masiv 5, Mikoyan st. 13.

www.escopharm.am